

御之

帶回家限定發售!



日本涮涮鍋專門店

New Year Shabu Shabu Platter



御節しゃぶしゃぶセット



A5 黒毛和牛 Kuroge wagyu

錦盒

2人前 For 2
\$788
正價 Regular Price \$988

free



A5 黒毛和牛 Kuroge wagyu

額外贈送 (價值\$238)

凡預訂御之錦盒(2人份)一份, 額外贈送您
岐阜縣 飛驒牛肩脊肉(約100g)一份^
FREE Gifu Hida Black Wagyu Chuck Roll (approx. 100g)
upon order a New Year Shabu Shabu Platter (for 2)

#GetWagyu
SPECIAL
CHANCE

- 1 凡購買御之錦盒一份
- 2 透過標記 #GetWagyu 在社交媒體上分享您的 Wagyu(和牛)體驗
- 3 掃描QR碼並請回答問卷調查
- 4 額外贈送您岐阜縣 飛驒牛肩脊肉(約100g)一份



御之錦盒

御節しゃぶしゃぶセット

New Year Shabu Shabu Platter



原隻龍蝦	Lobster	ロブスター
AS 長崎黒毛和牛西冷 (約160g)	Nagasaki Wagyu Sirloin (approx. 160g)	長崎黒毛和牛サーロイン(160g 前後)
年糕福袋	Bean Curd with Mochi	もち入り福袋
芝士燒魚卷	Cheese & Fish Bamboo Roll	チーちく
蝦丸	Shrimp Ball	エビ団子
炸豆腐魚球	Fried Bean Curd and Fish Cake	おとうふかまぼこ
黑芋絲	Black Shirataki	黒糸コンニャク
赤板魚片	Sliced Fish Cakes	赤かまぼこ
葛絲	Potato Starch Noodle	葛切り
旺菜	Chinese Cabbage	やわらかトロ白菜
小唐菜	Young Cabbage	ちんげん菜
春菊	Garland Chrysanthemum	春菊
啡金菇	Brown Enoki Mushroom	甘シャキ味えのき
紅心蘿蔔	Watermelon Radish	紅芯大根
京葱	Welsh Onion	とろりん長ねぎ
冬菇	Donko Shiitake Mushroom	肉厚どんこ椎茸
烏冬	Udon	うどん

日本酒 Sake

松竹梅白壁藏「花様吟醸」
Shochikubai Shirakabegura "Hana-no-youna" Ginjo

松竹梅白壁藏「花のような」吟醸

【300ml】

以櫻花酵母釀造，具有華麗的香氣和濃郁的口感。

アルコール度数：15度

湯底
Soup
おだし



秘傳月見壽喜湯
Suki-Shabu Soup
秘伝 月見すきしゃぶ



和牛湯
Wagyu Beef Soup
和牛だし

2人前 | For 2
\$788
正價 Regular Price \$988

追加肉の盛合【各約200g】 Add-on Meat Platter (approx. 200g each) お肉の盛り合わせ【各200g 前後】

英國安格斯牛肋肉、丹麥豚梅肉、丹麥雞腿肉
UK Angus Short Rib, Danish Pork Collar and Danish Chicken Thigh
UKアンガスカルビ、デンマーク産豚肩ロース、デンマーク産鶏もも肉

\$99.5
5折 | 50% off

\$199
正價 Regular Price

數量有限，售完即止。只限外賣。2021年2月3日開始接受預訂，2021年2月5日取貨。最後取御之錦盒及追加肉之盛合日期為2021年2月28日。必須於同一分店預訂及領取御之錦盒。御之錦盒及追加肉之盛合同時預訂，不可於領取時追加。贈送之岐阜縣飛騨牛肩肉必須於完成指定問卷調查後方可獲贈。詳情可向店員查詢。不可與優惠券、現金券及其他優惠同時使用(包括會員優惠)。會員必須親身到店落單，並出示有效之Kabū Pass，方可儲分。凡惠顧御之錦盒1份，送您「岐阜縣飛騨牛肩肉」1份；御之錦盒2份，送您「岐阜縣飛騨牛肩肉」2份。須受有關條款及細則約束。所有圖片為產品於某一狀態下拍攝，僅顯示產品大概外觀，如對產品有任何查詢，歡迎與店員聯絡。如有任何爭議，溫野菜保留最終決定權。

While stocks last. For takeaway only. Pre-orders will start on 3 February 2021 and pick-up from 5 February 2021. Last pick-up date is 28 February 2021. Order must be placed and pick-up at the same shop. 'New Year Shabu Shabu Platter' and 'Add-on Meat Platter' must be booked at the same time. 'Meat Platter' cannot be added on the date of collection. Please complete the designated questionnaire before enjoying the FREE Gifu Hida Black Wagyu Chuck Roll. Cannot be used in conjunction with coupons, cash coupons and other promotional offers (including membership privileges). Members must present a valid Kabū Pass before placing order for reward collection. ^FREE a portion of Gifu Hida Black Wagyu Chuck Roll upon order a New Year Shabu Shabu Platter; FREE 2 portions of Gifu Hida Black Wagyu Chuck Roll upon order 2 New Year Shabu Shabu Platter. Terms and conditions apply. Photos of products are taken under certain conditions and reveal only the general appearance. Should there be any questions. Please ask our staff for assistance. In case of any disputes, On-Yasai reserves the right of final decision on all related matters.